
 
	

 .פ"בתשה'שמיני פרשת ב' יום בעזה"י 

 נשות ובנות אנ"ש הנשארו ונשארות נאמנות לאאדמו"ר זי"עלכבוד 
 

בעניין לעשות את הבת מצווה, היות שאאדמו"ר זי"ע התיר את זה, אבל צריך להיות 
ביחד רק עם הבנות של הכיתה, על דרך צנועה, ומוזיקה כשרה "בת מצווה", ה מסיבת

"חולנים", אופנה של הגויים, ורק במסיבה זאת  -וחרדית, ולא מוזיקה של "חילונים" 
הבנות ישתתפו, ואם רוצים לעשות בשביל המשפחה, שיעשו את זה בנפרד, ולא לשתף את 

ן לא חזרו בתשובה, ועדיין בנות הכיתה, כי לצערנו הרב יש הרבה שהמשפחה שלהם עדיי
שהבנות  ויכול מאד להזיק, את הטעם של היהדות, וזה מאד לא בריא זכו לטעוםלא 

ועל אף שיש הרבה היקרות שלנו, בית ספר "בית פייגא", ישתתפו באירועים כאלו, 
שהמשפחות שלהם כן זכו לטעום טעם של יהדות ולחזור בתשובה, אבל לא יכולים לעשות 

, ואני מבקש לא יכולים לעשות דבר כזה אלו כן ואלו לא, בשום פנים ואופןאיפה ואיפה, 
 את זה רק לטובתכם הנצחית וד"ל.

וכן בעניין להביא פה גברים שידברו לפני נשות אנ"ש, ובפרט הבנות היקרות שלנו של 
שהבנות שלנו  מקוםזה בכלל לא  ,וכו' בית הספר, ועושים עוד כל מיני הצגות של נרות

, כי ברוך הוא וברוך שמו הבנות שלנו "בית פייגא", וסמינר "בית להשתתף צריכים
מלכה", צריכים להתחנך ומתחנכים על דרך שלימד אותנו אאדמו"ר מוהרא"ש זי"ע, 

ולא מדברים וקיבלו חינוך מגיל קטנותם על דרך והקו שלימד ולומד איתנו אאדמו"ר זי"ע, 
ועל אף שאנשים האלו ובה על דרכים כאלו, שרות שמנסים להחזיר אותם בתשופה מבנות נ

 יכולים לקרוא את עצמם רבנים, אבל אנחנו ראינו אצל צדיקים אדמורי"ם ורבנים
, שאפילו שהיו צריכים לדבר בפני נשים נזהרו כל מיני דרכים של זהירות, יש אמיתיים

לדבר  שדיברו תחת מחיצה וכו', ואאדמו"ר זי"ע בעצמו אף שביקשו אותו בארצות הברית
, רק פה ביבנאל מכמה וכמה סיבות אנ"ש, הוא סירב ולא רצה בשום פנים ואופן נשותבפני 

ואין לי פה שום אינטרסים אישיים,  מפני חובת השעה וחובת העניין הוא דיבר בפני נשים,
 רק אני מבקש ומתחנן את טובתכם הנצחית.
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